
Beste Griffie, 
 
Graag wil ik de onderstaande vragen ex artikel 36 stellen aan het college. 
 

1) Wat heeft het college sinds het aannemen van het raadsbesluit ‘Vernieuwen van de 
huidige skatevoorziening gelegen in het Geesbert van Barneveldpark’ concreet voor 
stappen gezet op dit dossier? 

2) Welke stappen moet het college nog concreet zetten voordat er gestart kan worden met 
daadwerkelijke aanleg? 

3) Kan het college een planning geven voor deze stappen? 
4) Wanneer verwacht het college dat er gestart zal worden met de renovatie? 
5) Wanneer verwacht het college dat de vernieuwde skatebaan in gebruik kan worden 

genomen? 
 
Met vriendelijke groet, 
Nicolás Pesman 
Raadslid Hart voor Wassenaar 
Npesman@wassenaar.nl 
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